

Discovery wines



Sustainable Vineyards of China

Chinese wine quality has come a long way, and China is now one of the top wine producers in the world — with a focus on sustainability. We celebrate this by featuring a highly acclaimed wine on your flight today made by Domaines Barons de Rothschild Lafite (DBR Lafite).

"Cultivate to pass on. At Lafite, this has been our family commitment for over 150 years. Today, more than ever in this era of climate upheaval, our business depends on the balance of nature, our terroir, and our vines. The human being is there just to bear witness. To protect".

Domaines Barons de Rothschild practices sustainable viticulture, observing high social and environmental standards. Buildings are partly buried with green roofs, lightweight bottles are sourced from local suppliers, and 190 plant species have been listed across their terraced vineyards.

Having planted their terraced vineyards nestled at the heart of the Qiu Shan Valley in the eastern peninsula of Shandong Province in 2008, they released the latest vintage 2021 of Domaine de Long Dai, which now finds its way to you on today's flight.



Domaine de Long Dai, Qiu Shan Valley, Shandong, China, 2021

The wine is a blend of 50% Cabernet Sauvignon, 31% Marselan, 19% Cabernet Franc, has a beautiful deep purple color. On the nose, floral notes of peony, followed by subtle notes of cocoa and raspberry. The palate is full, complex and vibrant with aromas of redcurrant. The freshness is enhanced by silky tannins, leading to a persistent, mouthwatering finish.



探索佳釀



中國的可持續葡萄園

中國葡萄酒品質已取得長足進步,如今中國已成為全球主要葡萄酒生產國之一,尤其重視可持續發展概念。 我們特別為你呈獻一款由拉菲羅斯柴爾德男爵酒莊公司(簡稱 DBR Lafite) 釀製且廣受讚譽的葡萄酒,讓你 於本趟航班淺酌。

「耕耘以傳承。在拉菲,這已是我們家族 150 多年來的承諾。時至今日,在這個氣候劇變的時代,我們的業務比以往任何時候都更依賴大自然、風土及葡萄藤之間的平衡。人類所擔當的角色,是為了見證,去守護。」

拉菲羅斯柴爾德男爵酒莊實行可持續葡萄的培植,遵循高標準的社會及環境準則。酒莊內的建築物部分埋進 地裡,並採用綠色屋頂覆蓋;輕量酒瓶採購自當地供應商,梯田葡萄園內種植了190類葡萄品種。

酒莊在 2008 年於山東省東部半島的丘山山谷產區種植了梯田葡萄園,並推出了 2021 年份的瓏岱酒莊葡萄酒, 而這款佳釀已可於今天的航班供你品嚐。



瓏岱酒莊紅酒,2021年

這酒由 50% 赤霞珠、31% 馬瑟蘭及19% 品麗珠葡萄釀造而成, 呈現美麗的深紫色。它散發牡丹花香,緊隨淡淡的可可和紅桑子 的氣息。口感飽滿複雜,充滿活力, 帶有紅加侖子的香氣。單寧絲滑,增強了新鮮度,並帶來持久、 令人垂涎的餘韻。